
 

Cursus 

Samen met collega’s hebben we als SHR afgelopen jaar al meerdere dagen cursussen gegeven met 

betrekking tot hout en houtachtige gevelbekleding aan belangstellenden. Tijdens deze 2-daagse 

cursus behandelen we allerlei zaken die belangrijk zijn wanneer je gevelbekleding toepast. Deels 

bestaat de cursus uit theoretische kennis en daarnaast gaan we ook de praktijk beoordelen door 

verschillende gebouwen te bezoeken. We krijgen vooral positieve reacties en de cursus wordt dan 

ook zeer gewaardeerd.  

Als we kijken naar degenen die zich hebben ingeschreven voor deze cursus, is er een belangrijke 

groep die ontbreekt. De houthandel is goed vertegenwoordigd net als de coatingindustrie, maar we 

missen de ontwerpers, aannemers, bouwers en diegenen die de gevelbekledingen aanbrengen en 

dat terwijl we als expert, bij vele schadeprojecten gehaald worden. 

Met name bij het ontwerpen, aanbrengen van, maar ook bij de opslag op de bouwplaats van de 

geveldelen, gaat nog te veel mis. Tussen levering van geveldelen en de oplevering van de projecten 

gebeurd nog te veel wat een negatieve uitstraling heeft. Met als gevolg dat gebruikers van de 

gebouwen met problemen worden opgezadeld waar ze niet om hebben gevraagd. Het voldoet vaak 

niet aan hun verwachtingen.  

Nu zijn er natuurlijk vele factoren die een rol spelen en waar iets fout kan gaan bij houten 

gevelbekledingen, het blijft immers een natuurproduct. Maar als het te vaak voorkomt dat iets niet 

aan de verwachtingen voldoet krijgt dit snel een negatief imago. Gezien houtbouw op dit moment de 

wind mee heeft, moeten we dus zorgen dat we het met zijn allen meteen goed doen. Ik nodig dus 

iedereen die op een of andere manier te maken heeft met het ontwerpen en aanbrengen van houten 

gevelbekledingen, van harte uit onze cursus eens te volgen.    
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